
 Katarina  
  
Protokoll fört vid styrelsemöte den 16 februari 2022 i Nytorgsträffen  
  
Närvarande:  Kerstin Tovesson                   vice ord, studieorganisatör  
    Annika Thiam                        sekreterare 
    Kristina Kastner Selander      ledamot, medlemsansvarig  
    Lars Stockstad                        ledamot, friskvård 
    Marie Abou Touma                ersättare 
    Inge Gustafsson                      ersättare 

Lotta Häll                                ersättare 
    Anne Sandquist  ersättare  
    Lars Rawet   ersättare  
    Tommy Widell                        adjungerad ledamot, webbansvarig 
    
  

  

Förhinder:   Elsemarie Bjellqvist               ordförande  
    Maj Lovén                              kassör  
    Haldo Andersson  ledamot 

  
     
1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades av Kerstin Tovesson som hälsade deltagarna välkomna. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkändes.  

 
3. Protokoll från föregående styrelsemöte, tidigare utsänt 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  
 

4. Ekonomi 
Bokslutet för 2021 beräknas få ett underskott på 35 000 kronor 
 

5. Medlemsrapport 
För närvarande har PRO Katarina 500 medlemmar. Vi har fått 6 nya medlemmar och 5 har avslutat 
sitt medlemskap.  
Festkommittén, 6 har tackat ja, önskvärt rekrytera ytterligare 2. 
Information om datasupport bör läggas ut på hemsidan. 

 
6. Ska vi söka bidrag för aktiviteter som bidrar till rörelse? 

Ansökan ska vara inne 25 senast den februari. Boule eller stavgång kan vara aktuellt. Men tid innan 
ansökan ska vara inne bedöms vara för kort, vi avvaktar – eventuellt kommer ett nytt erbjudande? 
 

7. Nästa månadsmöte den 24 februari 
Anmälan görs till Maj. Önskemål om något modernare musik. 
Underhållning med Malin Melin Carlsson enligt program. 
Information om framtidsfullmakt uppskjuten till ett senare möte. 
Maj beställer smörgåsar och ordnar med lotterivinster. Annika noterar antal sålda lotter. 
Nya medlemmar behöver inte betala. 
 
Pubafton blir av den 10 mars. E-post med info sänds till medlemmarna via Tommy. 
Besöket på Liljevalchs är inställt. 
Till Lars W fotografering/promenad har en medlem anmält sig. 
Boule påbörjas när vädret så tillåter. 



 
8. Idébank 

Inget nytt. Angående seniorgymnastik frågar Marie Friskis & Svettis och Inge kollar med Saga 
Motion. 
 

9. Representant i arbetsgrupp om pensionärskollo. Frågan har tagits upp i Framtidsgruppen och 
        respektive styrelse för Södermalmsföreningarna går vidare med frågan. Vi avvaktar svar från                         
        föreningarna. Marie kan vara sammankallande om beslut tas om att gå vidare med pensionärskollo. 

 
10. Vi diskuterade de nya rollerna vad avser medlemsansvarig, registeradministratör och webbredaktör. 

Framtidsgruppen avser att starta ett gemensamt arbete med representanter från alla 
Södermalmsföreningarna. Kristina representerar PRO Katarina. 
 
 

11. Verksamhetsberättelse 2021 
Eventuella synpunkter och ändringar skickas till Elsemarie. 
 

12. Riksorganisationen, tidigare utsänd. Se även punkt 10. 
Ny rollbeskrivning. Från 1 mars, dela upp medlemsansvaret i två delar Kristina vill inte åtaga sig den 
administrativa rollen. Hur rollerna ska fördelas internt tas upp med den nya styrelsen senare i år. 
25 mars hålls en kurs i att registrera i Harald. 65-årsbrev ska skickas ut av respektive förening vilket 
svårligen låter sig göras i Stockholm. 
 

13. Distriktets nomineringar distriktsstyrelsens årsmöte och Riks kongress. 
Kerstin, Kristina och Anne deltar i möte den 7 april. 
Kristina och Inge utsågs till kongressombud den 17-19 juni. 
 

14. Samorganisationen, nomineringar som ombud till årsmöte 4 april 2022. 
Kerstin och Marie deltar.  
 

15. Framtidsgruppen 
Förslag skapa intranät, eventuellt via Facebook. Undersöka aktiviteter som kan passa 50-talister. 

           
16. SPR och KPR 

Rådet har nu fått ut de avslag (32) för särskilt boende för första halvåret 2021. Det konstaterades att 
Södermalm har 25% avslag för år 2021. 
Det krävs en skälig bedömning för att beviljas plats på äldreboende, bl.a. ska det finnas behov av 
omvårdnad dygnets alla timmar och/eller ska det finnas medicinskt behov. 
 

17. Övriga frågor 
Valberedningens förslag till styrelse presenterades: 
Ordförande:  Anne Sandquist 
Kassör:          Maj Lovén 
Studieorganisatör: Kerstin Tovesson 
Sekreterare: Annika Thiam 
 

18. Nästa styrelsemöte 
Nästa möte hålls den 9 mars kl. 10:00-13:00 i Nytorgsträffen. 
 

19. Avslutning 
Kerstin tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Annika Thiam   Kerstin Tovesson 


